
PROTOKÓŁ NR XXXVIII/14 

Sesji Rady Gminy Gródek 

z dnia 30 stycznia 2014 r. 

 
Obradom Sesji, które rozpoczęły się o godzinie 1000 w sali Gminnego Centrum Kultury w Gródku, 

przewodniczył Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady Gminy Gródek. Protokołowała Monika Gościk 

- inspektor Urzędu Gminy Gródek.  

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady otwierając obrady XXXVIII Sesji Rady Gminy, 

przywitał Wójta Gminy, Skarbnik Gminy, Sekretarz Gminy, Radnych Rady Gminy oraz pozostałych 

zaproszonych gości. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych, w obradach uczestniczy 12 radnych, 

co zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Radni obecni na obradach 

XXXVIII Sesji Rady Gminy podczas stwierdzania quorum: 

1. Radny Grzegorz Borkowski, 

2. Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

3. Radna Alina Gościk, 

4. Radny Wieczysław Gościk, 

5. Radny Włodzimierz Grycuk, 

6. Radny Andrzej Konończuk, 

7. Radna Taisa Lisowska, 

8. Radna Nina Markiewicz, 

9. Radna Anna Petelska, 

10. Radna Joanna Sołowiej, 

11. Radny Piotr Szutkiewicz, 

12. Radna Maria Wróblewska. 

 

(Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości zaproszonych stanowią kolejno załączniki Nr 2, 3 i 4 do niniejszego 

protokołu) 

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, iż na stole protokolanta - Moniki Gościk 

wyłożone są protokoły obrad XXXVII Sesji Rady Gminy. Przypomniał, że w trakcie dzisiejszej Sesji Radni 

mogą wnosić poprawki lub uzupełnienia do protokołu, po czym zostanie przyjęty i podpisany.  

Pan Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iż porządek obrad został 

przesłany Radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. Zapytał czy są jakieś wnioski bądź uwagi do 

przedstawionego porządku obrad. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy wnioskował o dodanie pkt. 6h „podjęcie uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej, zasad poboru, terminów płatności oraz 

określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso”.  
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Przewodniczący Rady poddał zgłoszony wniosek pod głosowanie, zadając pytanie: 

„Kto jest za wprowadzeniem do porządku obrad punktu 6h  podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały            

w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej, zasad poboru, terminów płatności oraz określenia inkasentów     

i wynagrodzenia za inkaso” 

 

Głosowało 12 radnych: 

Za – 12, przeciw – 0,  wstrzymujących się – 0. 

 

  W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że 

zaproponowane zmiany zostały wprowadzone do porządku obrad. Więcej żadnych zmian i wniosków do 

porządku obrad nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad z wprowadzonymi zmianami, a następnie poddał 

go pod głosowanie jawne. 

Głosowało 12 radnych. 

Za – 12,  przeciw - 0,  wstrzymujących się - 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek 

obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy został przyjęty. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.  

4. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności w 2013 r.  

5. Sprawozdania komisji stałych Rady Gminy z działalności w 2013 r.  

6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 r.;  

b) przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Gródek na 2014 r.;  

c) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków;  

d) ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania na rok 2014 opłat za kształcenie nauczycieli 

pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli, ustalenie specjalności                 

i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane oraz opracowanie na 2014 r. 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli;  

e) podwyższenia kryterium dochodowego na udzielenie pomocy w formie zasiłków celowych na 

zakup posiłku lub żywności dla osób i rodzin objętych wieloletnim programie wspierania 

finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 

2014-2020;  

f) ustalenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej w formie udzielonego 

posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób i rodzin 
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objętych wieloletnim programie wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc 

państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020;  

g) ustanowienia programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie 

dożywiania” na lata 2014-2020.  

h) zmiany uchwały w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej, zasad poboru, terminów płatności 

oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso 

7. Budżet Gminy Gródek na 2014 r.:  

a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu budżetu Gminy Gródek na 2013 r.;  

b) opinia Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek;  

c) podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2014-

2031;  

d) podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Gródek na 2014 r.  

8. Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2014:  

a) informacja o realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 2013 r.;  

b) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2014.  

9. Stanowisko Rady Gminy Gródek w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy Gródek w zakresie 

zapewnienia dostępu do drogi publicznej:  

a) podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy 

Gródek zbadania skargi na działalność Wójta Gminy Gródek w zakresie zapewnienia dostępu 

do drogi publicznej oraz wyznaczenia terminu załatwienia sprawy.  

10. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.  

11. Sprawy różne.  

12. Przyjęcie protokołu obrad XXXVII Sesji Rady Gminy.  

13. Zamknięcie obrad. 

 

 (Projekt porządku obrad stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż punkty 1 i 2 porządku obrad zostały zrealizowane. 

 

Ad.3. 

 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy przedstawił informację o pracy Wójta w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Żadnych uwag i wniosków do przedstawionej informacji nie zgłoszono. 
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W związku z powyższym Przewodniczący Rady poinformował, iż informacja z pracy Wójta Gminy 

w okresie międzysesyjnym została przyjęta. 

 

(Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.4. 

 

Radny Janusz Michał Cimochowicz przedstawił sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności 

za 2013 r. 

 Żadnych pytań i uwag do sprawozdania nie wniesiono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady stwierdził, iż sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z 

działalności w 2013 r. zostało przyjęte. 

 

(Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności w 2013 r.  stanowi załącznik nr 6 do protokołu) 

 

Ad.5. 

 

Radna Alina Gościk przedstawiła sprawozdanie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych z działalności w 2013 r. 

Następnie sprawozdanie Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa z działalności w 2013 r. 

przedstawiła Radna Maria Wróblewska. 

Żadnych pytań i uwag do sprawozdań nie wniesiono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady stwierdził, iż sprawozdanie Komisji Gospodarki, 

Finansów i Rolnictwa z działalności w 2013 r. oraz sprawozdanie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych z działalności w 2013 r. zostały przyjęte. 

 

 

(Sprawozdanie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych z działalności w 2013 r. oraz  

sprawozdanie Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa z działalności w 2013 r. stanowią kolejno  załącznik nr 

7 i 8 do protokołu) 

 

Ad.6a. 

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji rewizyjnej na 2014 r. został dostarczony radnym wraz z materiałami na 

dzisiejsze obrady. 

Radny Janusz Michał Cimochowicz odczytał projekt planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 r. 

Żadnych pytań i uwag nie wniesiono. 
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Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał 

pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 12 radnych.  

Za – 12,         przeciw – 0,    wstrzymujących się – 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała    

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji rewizyjnej na 2014 r. została podjęta.  

 

(Uchwała Nr XXXVIII/273/14 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji rewizyjnej na 2014 r. stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu) 

 

Ad.6b. 

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Gródek na 2014 r. został dostarczony radnym wraz               

z materiałami na dzisiejsze obrady. 

Radna Maria Wróblewska odczytała projekt planu pracy Komisji Gospodarki, Finansów                    

i Rolnictwa na 2014 r. 

Radna Alina Gościk odczytała projekt planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych na 2014 r. 

Żadnych pytań i uwag nie wniesiono. 

Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał 

pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 12 radnych.  

Za – 12,         przeciw – 0,    wstrzymujących się – 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała    

w sprawie w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Gródek na 2014 r. została 

podjęta.  

 

(Uchwała Nr XXXVIII/274/14 w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Gródek na 2014 

r. stanowi załącznik nr 10 do protokołu) 

 

Ad.6c. 

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków został 
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dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady i był omawiany na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych rady gminy w dniu 27 stycznia 2014 r. 

Mirosław Gryko – Kierownik Komunalnego Zakładu Budżetowego w Gródku omówił projekt 

uchwały. Wyjaśnił, iż „wniosek o zatwierdzenie taryf złożony w dniu 19 grudnia 2013 r. do Wójta Gminy 

Gródek został opracowany zgodnie z przepisami ustawy z dnia 7 czerwca 2001 r. o zbiorowym 

zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków oraz z przepisami wykonawczymi do tej 

ustawy. Po przeanalizowaniu kosztów związanych z działalnością w zakresie produkcji i dostawy wody 

oraz odprowadzania i oczyszczania ścieków, przy jednoczesnym ustaleniu niezbędnych przychodów oraz 

uwzględnieniu planowanej dotacji przedmiotowej w zakresie oczyszczania ścieków proponujemy za 1 m3 

wody – 2,51 zł a za 1 m3 ścieków – 5,89 zł co przy uwzględnieniu dotacji z budżetu Gminy wyniesie 4,75 

zł”. 

Radny Grzegorz Borkowski zapytał z czego wynika taki duży wzrost planowanych kosztów za 

energię elektryczną w stosunku do 2013 r.? W 2013 r. koszty energii elektrycznej w przypadku 

oczyszczania i odprowadzania ścieków to kwota 105 763,24 zł, natomiast plan na 2014 r. to aż 126 000,00 

zł. 

Mirosław Gryko – Kierownik KZB odpowiedział, że wzrost ten jest spowodowany m.in. 

planowaną modernizacją oczyszczalni ścieków i instalacją nowych urządzeń. Aby uzyskać stosowne 

pozwolenia zobowiązani jesteśmy od lipca 2013 r. do płacenia za zwiększoną moc zamówioną.  

Radny Włodzimierz Grycuk zauważył, iż zaplanowano wzrost kosztów remontów w stosunku do 

2013 r. Zapytał czym jest to spowodowane skoro w 2014 r. zaplanowano generalny remont oczyszczalni. 

Mirosław Gryko – Kierownik KZB odpowiedział, że w kalkulacji ujęte są wszystkie wydatki 

związane z oczyszczaniem i odprowadzaniem ścieków a nie tylko koszty utrzymania oczyszczalni. Na 2014 

r. zaplanowaliśmy m.in. remonty przepompowni ścieków. Pompy zamontowane w przepompowniach są już 

przestarzałe, niektóre z nich pracują już od 15 lat i mamy do czynienia z dużą awaryjnością. 

Radny Piotr Szutkiewicz – „utraciliście część finansów z tytułu zmniejszonej dotacji z budżetu 

Gminy na oczyszczanie ścieków w wysokości ok. 60 000,00 zł, natomiast wzrost całkowitych kosztów 

zaplanowanych na 2014 r. to kwota zbliżona do utraconej dotacji. Czy miało to wpływ na podniesienie 

stawek?” – zapytał. 

Mirosław Gryko – Kierownik KZB odpowiedział, że w przypadku pozostawienia dotacji                      

z budżetu Gminy w takiej wysokości jak dotychczas możliwe byłoby utrzymanie taryf na poziomie 

zbliżonym do 2013 r. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy Gródek w nawiązaniu do pytania Radnego G. Borkowskiego 

stwierdził, że przed ogłoszeniem przetargu na zakup energii elektrycznej przeprowadzony został audyt, 

który wykazał, że po przeprowadzeniu postępowania powinniśmy uzyskać oszczędności w wysokości ok. 

20 %. Koszty powinny być wyliczone w oparciu o wydatki poniesione w ubiegłym roku i ewentualnie 

planowany wzrost zużycia energii. 

Mirosław Gryko – Kierownik KZB odpowiedział, że w taki sposób zostało to wyliczone. 

Radny Grzegorz Borkowski  - „czy nie pokusiliście się o znalezienie tańszego dostawcy energii 

elektrycznej?” 
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Mirosław Gryko – Kierownik KZB odpowiedział, że obecny dostawca został wyłoniony                     

w oparciu o przeprowadzony przetarg wspólnie z Urzędem Gminy i innymi jednostkami. Przetarg wygrało 

PGE proponując najtańsze ceny. Dodał również, że zakup energii elektrycznej faktycznie jest tańszy jednak 

sama dystrybucja energii, która jest niezależna od przetargu stale wzrasta. 

Radny Andrzej Konończuk prosił o wyjaśnienie jakie dokładnie koszty kryją się pod pozycją 

„koszty zarządu”. 

Anna Markiewicz – Księgowa KZB odpowiedziała, że koszty zarządu dzielone są na 

poszczególne działalności Zakładu i w tych kosztach ujęte są takie wydatki jak: wynagrodzenia i pochodne, 

wydatki osobowe, artykuły biurowe, zakup paliwa, serwis oprogramowania, prenumeraty, obsługa prawna                        

i bankowa, usługi pocztowe, podatki i szkolenia. 

Radny Grzegorz Borkowski stwierdził, że rozbijanie kosztów zarządu proporcjonalnie na 

działalności jest mało przejrzyste. 

Anna Markiewicz – Księgowa KZB odpowiedziała, że taki podział wynika z zaleceń Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Białymstoku. 

Radny Andrzej Konończuk prosił o wyjaśnienie rozbieżności pomiędzy zapisem z wniosku, że 

koszty oczyszczania i odprowadzania ścieków w 2013 wynosiły 5,51 zł za 1 m3 natomiast w tabeli kosztów 

bezpośrednich zapisane jest że koszt odprowadzania ścieków wyniósł 5,00 zł. 

Anna Markiewicz – Księgowa KZB odpowiedziała, że uchwalając stawki na 2013 r. przyjmowano 

planowane koszty do poniesienia w 2013 r. i było to 5,51 zł za 1 m3, natomiast rzeczywiste koszty dzięki 

oszczędnościom i minimalizowaniu wydatków wyniosły 5,00 zł za 1 m3. 

Radny Andrzej Konończuk podsumowując stwierdził, że Komunalny Zakład Budżetowy szacując 

wykazuje, że koszty odprowadzania i oczyszczania ścieków nie wzrastają jednak koszt dla mieszkańca 

wzrośnie ze względu na zmniejszoną dotację z budżetu Gminy. 

„Wniosek Kierownika Komunalnego Zakładu wpłynął zgodnie z przepisami, na 70 dni przed 

wejściem w życie nowych taryf i w ciągu 45 dni od dnia złożenia wniosku Rada Gminy musi podjąć 

uchwałę. Dziś mija 42 dzień i myślę, że należy przyjąć dzisiejsze wyjaśnienia Kierownika.” – dodał 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy. 

Mirosław Gryko – Kierownik KZB odpowiadając na pytanie Radnego Andrzeja Konończuka, 

zadane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, dodał, że zaległości z tytułu opłat za wodę i ścieki 

wynoszą w tej chwili 56 563, 00 zł. 

 Więcej żadnych pytań i uwag nie wniesiono. 

 
Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał 

pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 12 radnych.  

Za – 5 (W. Gościk, J. Sołowiej, J. Cimochowicz, T. Lisowska, P. Szutkiewicz),          

przeciw – 6 (A. Gościk, M. Wróblewska, A. Petelska, A. Konończuk, W. Grycuk, G. Borkowski),     

wstrzymujących się – 1 (N. Markiewicz). 
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W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała    

w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 

nie została podjęta.  

 

„Zgodnie z art. 24 ust. 8 ustawy z dnia 7 czerwca 2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę                   

i zbiorowym odprowadzaniu ścieków jeżeli rada gminy nie podejmie uchwały w terminie 45 dni od dnia 

złożenia wniosku, taryfy zweryfikowane przez wójta wchodzą w życie po upływie 70 dni od dnia złożenia 

wniosku o zatwierdzenie taryf.” – wyjaśnił Wiesław Kulesza – Wójt Gminy. 

 

(Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków oraz wniosek Komunalnego Zakładu Budżetowego stanowią kolejno załączniki nr 11 i 12 

do protokołu) 

 

Ad.6d. 

 
Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania na rok 2014 opłat za kształcenie nauczycieli pobieranych 

przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli, ustalenie specjalności i form kształcenia, na które 

dofinansowanie jest przyznawane oraz opracowanie na 2014 r. planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli został dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady i był 

omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady gminy w dniu 27 stycznia 2014 r. 

Agnieszka Lisowska – podinspektor Urzędu Gminy przekazała informację od Pani Dyrektor 

Zespołu Szkół o formach doskonalenia zawodowego nauczycieli w roku szkolnym 2012/2013. „W roku 

2012 r. zostały dofinansowane następujące formy: 

- kurs kwalifikacyjny z zarządzania oświatą - 1 nauczyciel, 

- wychowanie przez sztukę – warsztaty - 1 nauczyciel. 

W roku 2013: 

- studia podyplomowe 3 nauczycieli w specjalnościach: socjoterapia i logopedia.  

Dofinansowano również kursy kwalifikacyjne z zakresu wczesnego wspomagania rozwoju i edukacji 

uczniów autystycznych.” 

 Radny Piotr Szutkiewicz zapytał ilu nauczycieli ukończyło zarządzanie oświatą? 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że były to prawdopodobnie 4 osoby. 

  Więcej żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Agnieszka Lisowska – podinspektor Urzędu Gminy odczytała projekt uchwały, który następnie 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 12 radnych.  

Za – 12,        przeciw – 0,    wstrzymujących się – 0. 
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W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała    

w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania na rok 2014 opłat za kształcenie nauczycieli 

pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli, ustalenie specjalności i form 

kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane oraz opracowanie na 2014 r. planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli została podjęta.  

 

(Uchwał Nr XXXVIII/275/14 w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania na rok 2014 opłat za 

kształcenie nauczycieli pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli, ustalenie specjalności 

i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane oraz opracowanie na 2014 r. planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli stanowi załącznik nr 13 do protokołu) 

 

Ad.6e. 

 
Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie 

podwyższenia kryterium dochodowego na udzielenie pomocy w formie zasiłków celowych na zakup 

posiłku lub żywności dla osób i rodzin objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w 

zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020 został dostarczony radnym 

wraz z materiałami na dzisiejsze obrady i był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady 

gminy w dniu 27 stycznia 2014 r. 

Żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie 

jawne. 

 

Głosowało 12 radnych.  

Za – 12,        przeciw – 0,    wstrzymujących się – 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała    

w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego na udzielenie pomocy w formie zasiłków celowych na 

zakup posiłku lub żywności dla osób i rodzin objętych wieloletnim programem wspierania finansowego 

gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020 została podjęta.  

 
(Uchwała Nr XXXVIII/276/14 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego na udzielenie pomocy w formie 

zasiłków celowych na zakup posiłku lub żywności dla osób i rodzin objętych wieloletnim programem wspierania 

finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020 stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu) 

 

Ad.6f. 

 
Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie 

ustalenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej w formie udzielonego posiłku albo 
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świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób i rodzin objętych wieloletnim 

programie wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” 

na lata 2014-2020 został dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady i był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady gminy w dniu 27 stycznia 2014 r. 

Żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie 

jawne. 

 

Głosowało 12 radnych.  

Za – 12,        przeciw – 0,    wstrzymujących się – 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała    

w sprawie ustalenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej w formie udzielonego 

posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób i rodzin objętych 

wieloletnim programie wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie 

dożywiania” na lata 2014-2020 została podjęta.  

 

(Uchwała Nr XXXVIII/277/14 w sprawie ustalenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej 

w formie udzielonego posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób                 

i rodzin objętych wieloletnim programie wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa 

w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020 stanowi załącznik nr 15 do protokołu) 

 

Ad.6g. 

 
Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie 

ustanowienia programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 

2014-2020 został dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady i był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych rady gminy w dniu 27 stycznia 2014 r. 

Żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie 

jawne. 

 

Głosowało 12 radnych.  

Za – 12,        przeciw – 0,    wstrzymujących się – 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała    

w sprawie ustanowienia programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie 

dożywiania” na lata 2014-2020 została podjęta.  

 

(Uchwała Nr XXXVIII/278/14 w sprawie ustanowienia programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc 

gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020 stanowi załącznik nr 16 do protokołu) 
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Ad. 6h. 

 
Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej, zasad poboru, terminów płatności oraz określenia 

inkasentów i wynagrodzenia za inkaso został dostarczony radnym na dzisiejsze obrady i został 

wprowadzony na dzisiejsze obrady na wniosek Wójta Gminy Gródek. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy omówił projekt uchwały. Wyjaśnił, iż zamiana uchwały wynika 

ze stanowiska Regionalnej Izby Obrachunkowej, która zarzuca, iż nie można pobierać opłaty targowej od 

jednej osoby kilkakrotnie w przypadku gdy sprzedaż odbywa się z kilku stosik i w takim przypadku należy 

pobrać jedną opłatę, w związku z czym należy usunąć zapis z § 1 ust. „od każdego stoiska handlowego”. 

Ponadto inkasentów należy wyznaczyć z imienia nazwiska i zapis, że inkasentem będzie wyznaczony 

pracownik Urzędu Gminy jest niewystarczający. 

Radny Włodzimierz Grycuk zapytał dlaczego inkasentem nie będzie w dalszym ciągu pracownik 

Komunalnego Zakładu Budżetowego? 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy przypomniał, że podczas podejmowania regulaminu targowiska 

określono, że zarządcą targowiska będzie Urząd Gminy a nie tak jak poprzednio Komunalny Zakład 

Budżetowy i dlatego inkasentami również będą pracownicy Urzędu. 

Więcej żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

Wójt Gminy odczytał projekt uchwały, który następnie Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie jawne. 

 

Głosowało 12 radnych.  

Za – 12,        przeciw – 0,    wstrzymujących się – 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała    

w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej, zasad poboru, terminów płatności 

oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso została podjęta.  

 

(Uchwała Nr XXXVIII/279/14 w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej, zasad 

poboru, terminów płatności oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu) 

 

Ad.7. 

 
Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2014-2031 oraz uchwały w sprawie budżetu 

Gminy Gródek na 2014 r. zostały dostarczone radnym na dzisiejsze obrady i zostały omówione na 

posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady Gminy Gródek w dniu 27 stycznia 2014 r. oraz na 

posiedzeniach komisji stałych Rady Gminy. 



 12 

Przewodniczący odczytał uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii o 

projekcie uchwały budżetowej oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek. 

Następnie Maria Wróblewska – Przewodnicząca Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa 

odczytała opinię Komisji w sprawie projektu budżetu na 2014 r. 

 

(Uchwała nr II-00311-73/13 i nr II-00310-73/13 Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz opinia Komisji 

Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek stanowią kolejno załączniki nr 18 nr 19 i nr 20 do 

protokołu) 

 

 Renata Wysocka – Skarbnik Gminy przedstawiła proponowane zmiany do projektu uchwały 

budżetowej w stosunku do projektu przesłanego Radnym w listopadzie 2013 r. 

Żadnych pytań i uwag do projektu budżetu i projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej nie 

zgłoszono. 

Renata Wysocka – Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gródek na lata 2014-2031, który następnie Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie jawne. 

 

Głosowało 12 radnych.  

Za – 11,        przeciw – 0,    wstrzymujących się – 1 (W. Grycuk). 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała    

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2014-2031 została podjęta.  

 

Renata Wysocka – Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Gródek na 2014 r., który następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 12 radnych.  

Za – 11,        przeciw – 0,    wstrzymujących się – 1 (W. Grycuk). 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała    

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Gródek na 2014 r.  została podjęta.  

 

 (Uchwała Nr XXXVIII/280/14 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2014-

2031oraz Uchwała Nr XXXVIII/281/14 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Gródek na 2014 r. stanowią 

kolejno załączniki nr 21 i nr 22 do protokołu) 

  

W tym punkcie głos zabrała jeszcze Radna Taisa Lisowska, która stwierdziła, że część Radnych 

jest niekonsekwentnych, którzy głosowali „przeciw” nowym taryfom za wodę i ścieki ze względu na ich 

wysokość. Natomiast w przypadku uchwały budżetowej, w której jest mowa w § 10 ust. 2 o zmniejszeniu 

dotacji dla Komunalnego Zakładu Budżetowego na ten cel wszyscy byli „za”. 
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Wiesław Kulesza – Wójt Gminy dodał, że Radni nie uzasadnili powodu nie podjęcia uchwały. 

Jeżeli jest to wynikiem zbyt małej dotacji z budżetu to faktycznie jest to niekonsekwencja działań, jeżeli 

jednak jest to inny powód to należy to uzasadnić i i powiedzieć dlaczego Rada Gminy nie podjęła uchwały. 

 

Ad. 8. 

 
Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iż informacja o realizacji Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii               

w 2013 r. oraz projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2014 r. zostały dostarczone radnym na 

dzisiejsze obrady i zostały omówione na posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady Gminy Gródek                

w dniu 27 stycznia 2014 r.  

Lilia Waraksa – Sekretarz Gminy przedstawiła uzasadnienie prawne do projektu uchwały. 

Wyjaśniła, iż uchwała podejmowana jest w oparciu o art. 4 ust.  1 ustawy z dnia 26 października 1982 r.             

o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, który stanowi, że prowadzenie działań 

związanych z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych oraz integracji społecznej osób 

uzależnionych od alkoholu należy do zadań własnych gmin, natomiast realizacja tych działań jest 

prowadzona w postaci gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych, 

stanowiącego część strategii rozwiązywania problemów społecznych, uchwalanego corocznie przez 

radę gminy. 

Żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2014 r., 

który następnie poddał pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 12 radnych.  

Za – 12,        przeciw – 0,    wstrzymujących się – 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała    

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2014 r. została podjęta.  

 

(Informacja o realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w 2013 r. oraz uchwała Nr XXXVIII/282/14 w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2014 r. stanowią kolejno załączniki nr 23 i nr 24 do protokołu) 

 

Ad.9. 
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Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zlecenia 

Komisji Gospodarki, Finansów i rolnictwa Rady Gminy Gródek zbadania skargi na działalność Wójta 

Gminy Gródek w zakresie zapewnienia dostępu do drogi publicznej oraz wyznaczenia terminu załatwienia 

sprawy został dostarczony radnym na dzisiejsze obrady i został omówiony na posiedzeniu wspólnym 

komisji stałych Rady Gminy Gródek w dniu 27 stycznia 2014 r.  

Żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Gospodarki, 

Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek zbadania skargi na działalność Wójta Gminy Gródek w zakresie 

zapewnienia dostępu do drogi publicznej oraz wyznaczenia terminu załatwienia sprawy. który następnie 

poddał pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 12 radnych.  

Za – 12,        przeciw – 0,    wstrzymujących się – 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała    

w sprawie zlecenia Komisji Gospodarki, Finansów i rolnictwa Rady Gminy Gródek zbadania skargi na 

działalność Wójta Gminy Gródek w zakresie zapewnienia dostępu do drogi publicznej oraz wyznaczenia 

terminu załatwienia sprawy została podjęta.  

 

(Uchwała Nr XXXVIII/283/14 w sprawie zlecenia Komisji Gospodarki, Finansów i rolnictwa Rady Gminy 

Gródek zbadania skargi na działalność Wójta Gminy Gródek w zakresie zapewnienia dostępu do drogi 

publicznej oraz wyznaczenia terminu załatwienia sprawy stanowi załącznik nr 25 do protokołu) 

 

Ad.10. 

 

 Radna Taisa Lisowska zapytała Wójta Gminy czy wodociąg do Podzałuk zostanie w bieżącym 

roku wykonany? 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że zgodnie z uchwalonym budżetem planowane 

jest udzielenie dotacji dla Komunalnego Zakładu Budżetowego na budowę jednak w dniu podejmowania 

budżetu nie wiemy czy wszystkie dotacje zostaną wykorzystane i w jakich wysokościach. 

 Radny Grzegorz Borkowski odnosząc się do nie podjętej uchwały w sprawie taryf za wodę i ścieki 

wyjaśnił, że zagłosował „przeciw” bo złożony wniosek przez Komunalny Zakład Budżetowy był dla 

Radnego mało czytelny i niezrozumiały.   

Zapytał również czy ze względu na panujące złe warunki pogodowe drogi są na bieżąco odśnieżane.  

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że drogi są od godziny 4 są na stale odśnieżane. 

Radny Grzegorz Borkowski poruszył kwestię oznakowania drogi do nowej miejscowości w naszej 

Gminie – Waliły-Osada. Dodał, że należy znak wskazujący dojazd do miejscowości ustawić na drodze 

krajowej. 
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Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że występują pewne trudności                         z 

ustawieniem znaku w tym miejscu. Droga dojazdowa do miejscowości nie figuruje w żadnych rejestrach i 

przebiega przez obszary leśne. Wnioskowaliśmy do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad o 

ustawienie takiego znaku jednak otrzymaliśmy odpowiedź negatywną. 

Radny Janusz Michał Cimochowicz zapytał czy możliwa jest adaptacja budynku                  w 

Zubkach na lokale socjalne przy udziale środków zewnętrznych. 

„W pierwszej kolejności musimy wykonać kosztorysy niezbędnych do wykonania robót.                

O dofinansowanie natomiast możemy ubiegać się za pośrednictwem Wojewody Podlaskiego do Ministra 

Transportu w wysokości od 30 do 50 % wartości inwestycji” – odpowiedział Wiesław Kulesza – Wójt 

Gminy. 

Radny Włodzimierz Grycuk zapytał w jaki sposób Gmina będzie zabezpieczać się przed 

nieprawidłowym wykorzystaniem komputerów dostarczonych dla mieszkańców w ramach projektu 

„Internet szansą rozwoju mieszkańców Gminy Gródek” i co będzie w przypadku gdy nie uzbieramy 

zaplanowanej grupy beneficjentów? 

Wiesław Kulesza –Wójt Gminy odpowiedział, że komputery będą ubezpieczone i przekazane 

mieszkańcom na podstawie umów, w których określone będą zasady i obowiązki osób korzystających                

z przekazanego sprzętu. Aby móc zrealizować projekt konieczne jest uzyskanie wymaganej grupy 

beneficjentów i zgodnie z wnioskiem o dofinansowanie jest to 250 osób. 

Radny Włodzimierz Grycuk zapytał również czy w ramach przebudowy ul. Szkolnej 

zaplanowano budowę nowego chodnika aż do Walił-Stacji? 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że projekt obejmuje jedynie przebudowę 

nawierzchni ulicy. 

Radny Andrzej Konończuk zapytał czy Gmina mogłaby pozyskać dofinansowanie dla 

mieszkańców na montaż kolektorów słonecznych? 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że istnieją takie programy i być może w nowej 

perspektywie pojawią się takie konkursy. 

Radny Włodzimierz Grycuk dodał, że w ramach dofinansowania z Funduszu Ochrony 

Środowiska  osoby fizyczne mogą dostać takie dofinansowanie za pośrednictwem banków. Zapytał też czy 

w ramach przeprowadzonego przetargu na obsługę bankową nie będzie pobierana prowizja przez bank od 

mieszkańców przy wpłatach na rzecz Gminy np. za odpady i podatki? 

Nie mogliśmy w ramach postępowania na obsługę bankową dla Urzędu stawiać wymagań bankom 

aby nie pobierali opłat od mieszkańców, bo jest to ich indywidualną sprawą. – odpowiedział Wiesław 

Kulesza – Wójt Gminy. 

 

Ad.11. 

 

 Anatol Timofiejuk – Komendant Placówki Straży Granicznej w Bobrownikach poinformował 

o złożeniu wniosku o zwolnienie ze służby w Straży Granicznej z dniem 29 lutego. Podziękował Radnym, 

Sołtysom, Wójtowi i pracownikom Urzędu Gminy za wieloletnią współpracę. 
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 Iwona Bilkiewicz – sołtys sołectwa Wiejki ubolewała nad złym dojazdem do pól i łąk rolników,            

w szczególności droga za rezerwatem Jezioro Wiejki, która jest torfowa i nieprzejezdna. „Droga jest stale 

niszczona przez ciężki sprzęt a po telefonie do Urzędu Gminy, pracownik zajmujący się drogami stwierdził, 

abym sama coś z tym zrobiła, bo on nie wie jak.” 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że takie zachowanie pracownika nie powinno mieć 

miejsca i sprawa zostanie wyjaśniona. 

Radna Maria Wróblewska obiecała, że Komisja Gospodarki, Finansów i Rolnictwa w okresie 

wiosennym na komisji wyjazdowej pojedzie w te miejsce i sprawdzi stan tej drogi.  

 Mirosław Gryko – Kierownik KZB prosił o uzasadnienie przez Radnych w jakim zakresie 

wniosek w sprawie nowych taryf za wodę i ścieki zawiera nieprawidłowości? Dodał, że został on 

przygotowany zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa w tym zakresie i zgodnie z obowiązującym 

wzorem określonym w rozporządzeniu. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy dodał, że nie podjęcie uchwały może być wynikiem tylko                   

i wyłącznie przygotowanie wniosku niezgodnie z przepisami. 

 Radny Grzegorz Borkowski przypominał, że dla niego był on nieczytelny i mało zrozumiały. 

 Radna Alina Gościk zaprosiła Radnych i wszystkich zebranych na VII turniej piłki siatkowej                

o puchar Wójta w dniu 15 lutego 2014 r. w Zespole Szkół w Gródku. 

  

Ad. 12. 

 
Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady  poinformował, iż Radni nie zgłosili żadnych uwag 

do udostępnionego na stole protokolanta protokołu XXXVII Sesji Rady Gminy.  

W związku z powyższym poddano pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

„Kto jest „za” przyjęciem protokołu Nr XXXVII/13 Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 30 grudnia 

2013 r.” 

 

Głosowało 10 radnych. 

Za – 10,  przeciw – 0 ,  wstrzymujących się – 0. 

 

(Nieobecni podczas głosowania: Radna A. Petelska, Rada  T. Lisowska) 

 

 W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół 

XXXIII Sesji Rady Gminy został przyjęty, a następnie zostanie podpisany. 

 

Ad.13. 

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady  stwierdził, że porządek obrad XXXIV Sesji Rady 

Gminy został wyczerpany.  
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Wobec wyczerpania porządku obrad podziękował radnym Rady Gminy oraz wszystkim 

uczestnikom dzisiejszej Sesji, a następnie zamknął obrady stwierdzając: „Zamykam obrady XXXVIII Sesji 

Rady Gminy Gródek.” 

 

Integralną część protokołu stanowią załączniki (kart - 69), wymienione poniżej: 

Nr 1. projekt porządku obrad (kart – 1), 

Nr 2. lista obecności radnych (kart – 1), 

Nr 3. lista obecności sołtysów (kart – 2), 

Nr 4. lista obecności zaproszonych gości (kart – 1), 

Nr 5. informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym (kart – 5), 

Nr 6. sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności w 2013 r. ((kart – 1), 

Nr 7. sprawozdanie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych z działalności w 2013 r. (kart – 

2), 

Nr 8. sprawozdanie Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa z działalności w 2013 r. (kart – 2), 

Nr 9. uchwała nr XXXVIII/273/14 (kart – 1), 

Nr 10. uchwała nr XXXVIII/274/14 (kart – 2), 

Nr 11. projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków (kart – 1), 

Nr 12. wniosek o zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków (kart – 6), 

Nr 13. uchwała nr XXXVIII/275/14 (kart – 1), 

Nr 14. uchwała nr XXXVIII/276/14 (kart – 1), 

Nr 15. uchwała nr XXXVIII/277/14 (kart – 1), 

Nr 16. uchwała nr XXXVIII/278/14 (kart – 3), 

Nr 17. uchwała nr XXXVIII/279/14 (kart – 1), 

Nr 18. uchwała nr II-00311-73/13 Regionalnej Izby Obrachunkowej (kart – 1), 

Nr 19. uchwała nr II-00310-73/13 Regionalnej Izby Obrachunkowej (kart – 1), 

Nr 20. Opinia Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa w sprawie budżetu Gminy Gródek na 2014 r. 

(kart  - 1), 

Nr 21. uchwała nr XXXVIII/280/14 (kart – 10), 

Nr 22. uchwała nr XXXVIII/281/14 (kart – 24), 

Nr 23. informacja o realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 2013 r. (kart – 2), 

Nr 24. uchwała nr XXXVIII/282/14 (kart – 4), 

Nr 25. uchwała nr XXXVIII/283/14 (kart – 1) 

 

 

 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
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Przewodniczący Rady                   Protokołowała 

 

  Wieczysław Gościk                               Monika Gościk 

 


